

检验检测报告

报告编号：WOT260400150

样品名称：三乙胺盐酸盐

委托单位：安庆汇辰科技有限公司

检测类别：委托检验

广州汇标检测技术中心





声明

Declaration

1. 报告涂改无效，无授权签字人签章无效，无“检验检测专用章”无效，无“骑缝章”无效。

Test report is invalid if being altered, without signature of authorized person, or without the “dedicated seal for testing”, or without the “riding stitch”.

2. 未经本中心书面批准，不得部分复制本报告，全部复制除外。

Without the prior written approval of the laboratory, test report shall not be reproduced except in full.

3. 复制报告未重新加盖本中心“检验检测专用章”无效。

The reproduced document is invalid without re-stamp “dedicated seal for testing” of the laboratory.

4. 凡协议退还的样品，请客户在收到本报告后十五日内取回，过期不取将由本中心处理。

Where the sample is agreed to be returned, customer shall get back within fifteen days since receiving the report, otherwise the sample will be dealt with by the laboratory.

5. 对本报告若有异议，应于收到报告之日起七个工作日内向本中心提出，逾期将自动视为承认本检测报告。

Any disagreement of the test report should be fed back to us within 7 working days upon receiving the report. After 7 days, the test report is considered as accepted by the customer.

6. 对委托检验样品，本报告仅对来样负责。

For the sample(s) delegated by customer, test report is responsible only for the sample(s) tested.

7. 未经本中心同意，委托方不得擅自使用本报告中的结果进行广告宣传。

Without the consent of the laboratory, customer shall not presume to use the test result(s) in this report for advertising.

8. 未加盖CMA(CATL、CNAS)标识的报告，不具有对社会的证明作用，仅供特定委托方使用。

Not cover CMA(CATL, CNAS) logo report, are not certifying to society and for use only by specific applicant.

广州汇标检测技术中心 Guangzhou Huibiao Testing Technology Center E-mail: Complaint@gzsttc.com Website: www.gzsttc.com
中心实验室地址：广州市黄埔区龙湖街道鹏飞园鹏飞街1号、3号、5号 中心办公室地址：广州市黄埔区龙湖街道鹏飞园鹏飞街1号、3号、5号
No. 1 and 3 and 5, Pengfei Road, Pengfei Park, Longhu Street, Huangpu District, Guangzhou, Guangdong, China, 510670
Phone: +86(020)3430 1783 Fax: +86(020)8528 3745
本报告所述“委托单位”、“委托单位地址”、“样品名称”、“样品批号”等信息均为申请人自行宣称，未经本中心证实，本中心不负责其真实性。
The sample and company of information in test report is declared by customer, and the laboratory is not responsible for its authenticity



检验检测报告

报告编号：WOT260400150

委托单位	安庆汇辰科技有限公司		
委托单位地址	安庆市高新区丁香路99号		
以下受检样品是由申请者所提供及确认			
样品名称	三乙胺盐酸盐		
样品类型	/	有效期	/
样品批号	/	规格	/
生产日期	/	送检/抽检 样品数量	260g
质量等级	/	样品状态	固态
样品包装	散装	接样日期	2026年04月14日
生产单位	/		
生产单位地址/产地	/		
样品其他信息	/		
检验检测时间	2026年04月14日至2026年04月24日		
主要检测仪器	气相色谱仪		
检验依据	/		
检验结论	本报告结果仅对接收样品的检测结果负责，不作结论。 签发日期：2026年04月24日		

批准：

陈明强

(陈晓强)

审核：

申晶

(申晶)

编制：

梁小红

(梁小红)



检验检测结果

报告编号: WOT260400150

序号	检验项目	检测方法	单位	检测结果
1	氯代碳酸乙烯酯	T/SDSCCE XXXX-XXXX 5.6	%	0
2	碳酸亚乙烯酯		%	0
3	碳酸二甲酯		%	0.25
4	三乙胺盐酸盐	T/SDSCCE XXXX-XXXX 5.3	%	96.8
5	水分	T/SDSCCE XXXX-XXXX 5.5	%	0.38
6	水不溶物	T/SDSCCE XXXX-XXXX 5.4	%	0.75

*** 此页结束 ***

检验检测结果

报告编号: WOT260400150

样品照片

